

# Auto Magic

Professional Car Care®

CLEANERS

# E-Z Clean-HD™

Heavy Duty  
Ultra-Concentrated  
Upholstery/Fabric Shampoo

PRECAUTIONS ON BACK LABEL



# No. 8B

Container Intended for #8B E-Z Clean-HD Only

## No. 8B E-Z Clean-HD™

**E-Z Clean-HD** is an ultra-concentrate upholstery shampoo specifically formulated for use on interior fabrics. Works great on cloth and velour as well as carpets and vinyl. **DIRECTIONS:** For use in a mist sprayer, dilute 1 part E-Z Clean-HD to 20 parts water. Spray product directly on surface, then agitate with a nylon brush. Remove with a soft, clean towel or wet-dry vacuum. Mix EZ Clean HD 20 to 1 with water. For interior, mix 40 to 1. Use a carpet brush to apply product to the area, then remove with a wet / dry vacuum.

**E-Z Clean-HD** est un shampoing ultra concentré indiqué pour le nettoyage des housses et des rembourrages spécialement formulé pour une utilisation sur les garnissages intérieurs. Fonctionne à merveille sur les tissus et les velours ainsi que sur les moquettes et le vinyle. **MODE D'EMPLOI:** Pour une utilisation dans un brumisateur, diluer une (1) mesure d'E-Z Clean-HD dans l'équivalent de 20 mesures d'eau. Vaporiser le produit directement sur la surface, puis agiter avec une brosse en nylon. Retirer à l'aide d'un chiffon doux et propre ou d'un aspirateur pour surfaces sèches ou humides. Mélangez EZ Clean HD dans une proportion de 20 pour 1 avec de l'eau. Pour l'intérieur, mélanger dans une proportion de 40 pour 1. Utiliser une brosse à moquette pour appliquer le produit sur la zone, puis retirer à l'aide d'un aspirateur pour surfaces sèches ou humides.

This product is not considered hazardous per GHS classification. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

**WARNING:** Cancer - [www.P65Warnings.ca.gov](http://www.P65Warnings.ca.gov)

Ce produit n'est pas considéré comme dangereux selon la classification SGH. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

**AVERTISSEMENT:** Cancer - [www.P65Warnings.ca.gov](http://www.P65Warnings.ca.gov)

**Contains (CAS#):** Dodecylbenzenesulphonic Acid (27176-87-0), Benzenesulfonic acid, 4-C10-13-sec-alkyl derivatives (85536-14-7), Benzenesulfonic acid, (C10-16) (68584-22-5), Triphosphoric acid, sodium salt (7758-29-4), Water (7732-18-5), Cocoamide DEA (68603-42-9), Sodium Laureth Sulfate (9004-82-4), Sodium Hydroxide (1310-73-2), Sulfuric Acid Monododecyl Ester Sodium Salt (1:1) (Sodium Lauryl Sulfate 30%) (151-21-3), Lauramidopropyl betaine (4292-10-8), Ethanol (64-17-5) Sodium Octanesulfonate (5324-84-3), Sodium Chloride (7647-14-5), Glycerine (56-81-5), Myristamidopropyl betaine (59272-84-3), Diphosphoric acid, sodium salt (7722-88-5), ETHANOL, 2,2 -MINOBE- (111-42-2), Benzaldehyde (100-52-7), ALCOHOLS, C12-15, ETHOXYLATED (68131-39-5). For more ingredient information visit [www.automagic.com](http://www.automagic.com) or call toll-free 1-800-729-7600.

### FOR PROFESSIONAL USE ONLY

**LIMITATION OF LIABILITY:** Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

## Auto Magic

Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat  
a division of Illinois Tool Works Inc.  
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242  
[evercoat.com](http://evercoat.com) | ©2020 ITW Evercoat

ITW Permatex Canada  
a division of Illinois Tool Works Inc.  
101-2360 Bristol Circle  
Oakville, ON Canada L6H 6M5

1238BAM-3 4.2020